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Verslag van de algemene ledenvergadering van Heemkundekring H.N. Ouwerling 
op maandag 11 april 2022 in Den Draai te Deurne 

 
Aanwezig: 49 leden inclusief bestuur 
 
1. Opening en welkomstwoord voorzitter: 

De voorzitter heet eenieder welkom en vraagt om een moment van stilte om de overleden leden 
en hun familieleden te gedenken. 13 leden hebben zich afgemeld. De vergadering heeft geen 
bezwaar dat er foto’s worden gemaakt.  
Het jaar 2021 stond volledig in het teken van Corona. In 2022 zijn weer activiteiten opgestart. De 
opening van de tentoonstelling was zeer druk bezocht. Op de 1e maandag (genealogie) en 1e 
woensdag van de maand (DeurneWiki en DocuDataDeurne) is het heemhuis weer geopend. Ook 
de fotoherkenning is opgestart op elke 2e en 4e donderdag van de maand.  

2. Vaststellen agenda: 
De agenda wordt door eenieder akkoord bevonden. 

3. Bestuursverkiezing: 
Thom van der Straaten treedt tussentijds af.  
Jos Thijssen is aftredend en herkiesbaar. Hij wordt bij acclamatie herkozen.  
Antoine van Baars stelt zich voor als kandidaat-bestuurslid. Hij is geboren en getogen in Deurne 
en heeft veel bestuurlijke ervaring. Ook hij wordt bij acclamatie gekozen. 
De voorzitter geeft aan, dat het bestuur zich inzet voor 7 bestuursleden, maar dit is niet gelukt. 
Daarna wordt stilgestaan bij het aftreden van Thom, die 26 jaar bestuurslid is geweest. Bij zijn 
aantreden was hij het jongste bestuurslid ooit en hij heeft alle vijf de voorzitters (Joep Coppus, 
Peter van de Westerlo, Theo van Daele, Rob Berkvens en nu Jan Adriaans) meegemaakt. Thom is 
een aanpakker en dat blijft hij in de toekomst ook doen. Vanwege zijn inzet stelt het bestuur voor 
om Thom te benoemen tot erelid. De vergadering gaat met applaus hiermee akkoord. Daarna 
reikt de voorzitter hem de daarbij horende oorkonde uit.  

4. Bestuursmededelingen: 
Al eerder heeft Jan Adriaans aangegeven om als voorzitter te willen stoppen en in 2023 af te 
treden. Voor het lopende jaar wordt gedacht aan een duo-voorzitterschap met Antoine van Baars. 
In de volgende bestuursvergadering wordt een ‘inwerkprogramma’ opgesteld. 
Volgend jaar stopt ook Leny Hendriks als bestuurslid en daarmee valt weer een ervaren kracht 
weg. Een van de grote zorgen van het bestuur is de vervanging van de vrijwilligers. De voorzitter 
doet een dringende oproep aan de leden: “wat kun je als lid nog doen voor onze vereniging?”.  

5. Vaststellen notulen van ledenvergadering 15 september 2021: 
Het concept van deze notulen heeft op DDD gestaan. De vergadering keurt deze notulen goed. 

6. Presentatie van het jaarverslag 2021 van bestuur en werkgroepen: 
De secretaris geeft aan, dat dit verslag in concept op DocuDataDeurne is gepubliceerd. Er is een 
opmerking over een tikfout. De vergadering gaat akkoord met het uitgebrachte verslag.  

7. Financieel jaarverslag 2021 en begroting 2022: 
Financieel verslag 2021: 
De financiële positie is weer sterk verbeterd. Vanwege het niet doorgaan van activiteiten als 
gevolg van Corona waren er ook minder uitgaven. Via de beamer worden de cijfers gepresenteerd 
en door de penningmeester nader toegelicht. Sommige opbrengsten zijn een stuk minder, maar 
andere juist weer hoger.  
In het verleden is er door derden met een factuur gefraudeerd. De dader is achterhaald en 
inmiddels is de schade inclusief rente vergoed. De vergadering gaat akkoord met dit verslag. 
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Begroting 2022: 
Voor 2022 worden de ontvangsten en uitgaven in evenwicht verwacht. De vergadering gaat 
akkoord met deze begroting. 

8. Verslag van de kascommissie 2021: 
De kascommissie bestond uit Hans vd Broek en Marie-José Sluijsmans. De kascommissie adviseert 
om décharge te verlenen. De vergadering verleent bestuur en penningmeester décharge.  

9. Aftreden lid kascommissie / verkiezing nieuw lid kascommissie: 
Hans vd Broek is aftredend en wordt door de voorzitter bedankt voor zijn inzet. 
Voor 2022 bestaat de kascommissie uit Marie-José Sluijsmans en Klaas Hendriks. Peter van 
Kinderen wordt als 1e reserve gekozen.  

10. Rondvraag: 

• Er is nog volop ruimte voor de geplande excursie. 

• Het project Historische Geografie kwam maar moeilijk van de grond, maar vordert nu gestaag. 
Vrijwilligers zijn nog altijd welkom. 

• Voor meerdere werkgroepen worden vrijwilligers gezocht. Zonder vrijwilligers geen bloeiende 
vereniging. 

• Voor ‘Deurne 1300’ organiseert onze heemkundekring zelf geen activiteiten, maar levert wel 
veel informatie en materiaal aan andere organisaties. Zo verzorgt Hans vd Broek een 
presentatie over Deurne in het jaar 721. Ook komt er nog een autorally met oldtimers. 

• Peter van Kinderen vraagt aandacht voor het probleem woningbouw versus cultuurhistorie. 
Ons beleid daarin is: behoud van datgene wat de historie ons heeft gebracht. Als 
heemkundekring hebben we echter weinig zeggenschap. Het College heeft veel aandacht voor 
de bouw van huizen om de woningnood zoveel mogelijk in te perken. 

• Met het stoppen van Boekhandel Berkers hebben we in Deurne geen “echte” boekhandel 
meer. Dit wordt door veel leden erg betreurd.  

11. Sluiting: 
De voorzitter bedankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering 

12. Pauze 
13. Presentatie: 

Theo Cuijpers, bestuurslid van Brabants Heem, geeft een inleiding over de activiteiten van 
Brabants Heem. Het laatste jaar hebben we wat meer contact met Brabants Heem gehad en dan 
met name op juridisch gebied. 
 

 Vastgesteld d.d.     
 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -     - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
Jan Adriaans, voorzitter      Jos Thijssen, secretaris 
 


